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Mission 

APS Guiding Questions: 
Who am I?  

Who are you?  
Who are we together? 

 APS - Seven Values 
Citizenship 
Empathy 
Inclusivity 
Innovation 
Relationships 
Self-Awareness 
Optimism 
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Message from the Office 

We hope that 2025 is off to a great start for families in the Aldergrove 
community. The first week back has allowed scholars to reacquaint 
themselves with rules and expectations at the school. Scholars are 
remembering to dress according to the weather each day. They are 
interacting with each other in positive ways. The new year is a great 
time to reset and focus on goals.  Our focus at Aldergrove is to create 
identity affirming spaces where scholars, staff and families feel like 
they matter and belong so that all students are supported to achieve 
academic excellence and well being. 

We acknowledge the Tamil celebration of Thai Pongal and hope that 
our Tamil families have a happy celebration on January 14.   

As we approach the end of Term One, we remain committed to our 
learning goals for the year. We remind all parents of the importance of 
being involved in their child’s school life and supporting them in setting 
achievable and attainable goals. We look forward to working together 
on these goals in partnership over the next few months. Both teachers 
and the administration look forward to your continued partnership. 

Ms. Jessa Mr. Pamayah 
Principal Vice Principal 

Resources for Families 
Guide to the School Year 
Centre for Black Excellence 
Triple P Positive Parenting Seminars 
Student Mental Health and Addiction Newsletter 

School Schedule 
8:15 am - staff on duty outside
8:25 am - entry bell
8:30 am - learning block
10:10 am - 10:40 am recess
10:40 am -12:20 - learning block
12:20 pm - 1:20 pm lunch
1:20 pm - 3:00 pm learning block
3:00 pm - dismissal

Safe Arrivals: Please be on 
time for school.  If your child 

is late or will be absent, 
please inform the school 
office or use EDSBY to 
share this information. 



Elementary School Dental Screening Program 
 
York Region Public Health has resumed the dental screening program in schools. 
Public health staff will begin visiting Aldergrove on January 13 and 14 2025. 
A letter was sent home to the grade participating before the winter break.  

 
Cold Weather is Here!  
 
This is a reminder that all scholars are expected to go outside for recess. Please ensure that your 
child/ren are dressed appropriately for winter weather. A change of clothes would be helpful for 
primary children should they get wet during the day. Please make sure all clothing items are labeled 
with your child’s name. Our “Lost and Found” bin gets filled up quickly and belongings often go 
unclaimed. Please make sure your child has a pair of indoor shoes for school.  
 
Students and families should use extra caution on icy and snow-covered pathways and parking 
lots. To limit your exposure to foot injury hazards and potential slip and fall injuries: 

●​ When getting in and out of a vehicle, always keep at least one hand on the handle or grab 
bar so you can catch yourself if you start to slip. 

●​ Scan your pathway for obstructions or slippery conditions 
●​ Use extra caution of icy and snow-covered pathways. Don’t hurry when conditions are likely 

to be slippery. 
●​ Take short steps instead of longer strides. 
●​ Point your feet outward (penguin style). 
●​ Make wide turns rather than sharp turns. 
●​ Do not carry parcels that will obstruct your vision. 
●​ Go around areas that are marked, cordoned off or appear to be dangerous. Do not take 

shortcuts over snow piles. Always use cleared pathways. 
●​ Keep one hand free so that you can use handrails on stairs including wooden portable stairs. 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 



 
 
 

Breakfast Club 

Breakfast club is open everyday at 8 AM in the staffroom. Please have your children enter through 
the front door and follow the signs to the staffroom. All scholars are welcome to attend. 

Note: Breakfast Club opens at 8AM sharp.  Early drop off is not available. 
 

Aldergrove Lunch Programs 
 
Aldergrove is providing following lunch 
programs: 
Tuesday: Pizza Lunch until January 28. 
Wednesday: Sushi Lunch until January 29. 
Thursday: Sub Lunch until January 30. 
Friday: Lunch Lady. Please Order Here.  
 
Thank you for your support.  Funds raised support subsidizing field trips, Scientists in the School 
workshops, Author visits and much more!    
 
Term 2 Aldergrove Lunch Programs will start soon! You can purchase these lunch 
programs by going to schoolcashonline. 

Tuesday: Pizza Lunch, February 4-June 17. 

Wednesday: Sushi Lunch, February 5-June 18. 

Friday: Sub Lunch, February 6-June 19.         

 
 

Bus Loop Safety 
Drivers must not park and leave their vehicle in the “Kiss-and-Ride” or 
Bus Loop as it can be unsafe for arrival and dismissal. The Staff 
Parking Lot is closed and should not be used.   
 
➢​ Immediately drop off/pick up passengers 
➢​ NO sitting and waiting for your child 
➢​ NO leaving your vehicle 
➢​ This sign overrides any ‘kiss and rides’ or any instruction from non-city 

officials 
➢​ Please drive slowly as you enter the school.  Safety is a priority. 

 
 
 
 
 
 

 



 
 
 

YRDSB Family Dashboard   
 
YRDSB is excited to launch our new Family Dashboard. The dashboard will give you secure 
one-stop access to information and applications related to your child’s education. It is designed to 
make it easier for families to engage with their child’s education. In this first phase, the dashboard 
will include secure access to report cards when they are distributed and links to useful information 
for parents/guardians.  
 
Important notes before setting up your account:  

●​ If you wish to use a different email, please contact the school to update your email on file 
before creating your account. YRDSB email addresses (@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca) will 
not be accepted.  

●​ Each account must have a unique email address, if you have a shared family address that is 
being used by more than one contact, you will only be able to set up one account.  If you 
would like to set up individual accounts for access, one of the contacts will need to contact 
the school and update their email address on file with the school.  

●​ As long as your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family 
Dashboard, you should see all of your children.    

●​ Passwords are required to be a minimum of eight characters and a maximum of 256 
characters. Requires three out of four of the following types of characters: lowercase 
characters; uppercase characters, numbers (0-9); symbols..  

●​ Display Name refers to the parent/guardian who is creating the account.  This does not have 
to match the name in our system.    

●​ If you are not sure of your child’s student number, it is your child’s student login for Google 
Classroom.  

●​ You only need information for one student to create your account. Once created, as long as 
your email on file is the same for all your children, when you sign in to the Family 
Dashboard, you should see all of your children.    

●​ Once you have set up your account, you can access the dashboard using family.yrdsb.ca 
or under Family Resources, which can be found on the homepage from the Board website or 
school websites.  

●​ If you forget your password – from the login screen, select the forgot password in order to 
create a new password.  
   

Setting up your account  
●​ Visit family.yrdsb.ca to set up your account.  
●​ Click “No account? Create one” under the email.   
●​ Enter this email address into the email field and click the Next Button.  
●​ Check your email, you will receive an email with a one-time code that expires within 30 

minutes in order to confirm your identity.    
●​ Return to the account creation screen and enter this code.   
●​ Once your email has been validated you will be asked to create a password, enter a Display 

Name (parent/guardian name) and enter the following information about your child or one of 
your children for further verification:    

○​ Student Number  
○​ Student Birthdate  
○​ Student Home Address Postal Code  

 
Accessing Support  

 



More information, instructions and frequently asked questions are available on the Board website 
Family Dashboard Help Page. A translation tool is available on the Board website that will translate 
this information into over 80 languages.   
For additional support, you can also email: FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca   

 

Tamil Heritage Month 
 
On October 5, 2016, Motion M-24 was passed 
by the Federal Parliament, officially 
proclaiming January as Tamil Heritage Month 
in Canada. Tamil Heritage Month aims to 
celebrate the diversity of the Tamil language 
and its literature, and highlight Tamil 
Canadians’ vibrant traditions, history, arts, and 
cultures. In addition, it seeks to recognize the 
significant contributions of Tamil Canadians in 
key areas of social, cultural, economic, and 
political spheres.  
One community-based theme for 2025 is 
Tamil Heritage Month: Celebrating Tamil Arts 
and Artists. Also, of significance is January 14, 
2025. According to the Tamil calendar, 
January 14, 2025, begins the month of “Thai.” 
On this day, people of Tamil heritage celebrate 
Thai Pongal, the Tamil harvest festival. Thai 
Pongal is the most important and widely 
celebrated festival amongst Tamils around the 
globe. Thai Pongal is a time to give thanks for the previous year’s blessings and a time to look 
forward to the new year. The staff and scholars of Aldergrove P.S. look forward to recognizing Tamil 
Heritage Month with our Tamil community. 

 

Kindergarten Registration 

Is your child turning 4 or 5 in 2025? Mark your calendars. Kindergarten registration opens January 
17. We are excited to welcome your little learners into our classrooms and to the YRDSB 
community. Here’s everything you need to know to get started: 
 
How to Register 
There are multiple ways to register your child: 

●​ Online - Families can access the online Kindergarten registration information at 
www.yrdsb.ca/kindergarten. It is recommended that families use a laptop or a desktop, rather 
than a mobile device to complete this registration.  Current families can also find the program 
registration link in the Family Dashboard. 

●​ By email - Families can download the Elementary School Registration Form at 
www.yrdsb.ca/Kindergarten and email the completed form to their school email address. 
Email addresses can be found on the school website. 

●​ By phone - Families can request support to complete the registration form on their behalf by 
collecting the required information by phone. Families can request an interpreter, if needed, 
during this phone conversation. Call your local school. 

 



●​ In-person at the school - Families may visit the school office to drop off or complete a 
registration form. 

Once you have completed your application, the school will contact you to make an appointment to 
review and verify the required documents.  
  
What to Expect in Kindergarten 
Our Kindergarten programs are caring and welcoming where children learn through exploration, 
play and inquiry. Your child will engage in activities that support early literacy, math, critical thinking, 
social skills and much more.  
 
Visit www.yrdsb.ca/Kindergarten to hear from students and educators and to learn more about our 
program, routines, registration and more.   
 
We look forward to welcoming our new students and families to the school.  

 
 
 

French Immersion Information Night & Registration Process for 2025/2026 
 
French Immersion (FI) registration will begin January 17, 2025, and as such, we wanted to take this 
opportunity to share updated information. FI Information Night will take place on January 16, 2025, 
at 7 p.m. Please visit the FSL page for more information about the information night and FI 
registration.  
 
Grade 1 French Immersion (FI) Information Sessions and Registrations 
 
What is French Immersion? 
● Provides opportunities for students to develop enhanced proficiency in French. 
● Students receive instruction in French from teachers who are fluent in French. 
● Begins in Grade 1 and is designed for children whose first language is not French. 
● In Grades 1, 2 and 3, all subjects are taught in French. Starting in Grade 4, instructional time is 
shared equally between French and English. 
● Program continues in secondary school. 
● Secondary school students must earn at least 10 French Immersion credits to qualify for the 
French Immersion Certificate upon graduation. 
Important Considerations 
● Grade 1 is the only entry point into French immersion in YRDSB. 
● Communication with parents/guardians is in English including, but not limited to, report cards, 
newsletters and parent-teacher interviews. 
● For the first few months of Grade 1, children may not acquire skills identical to those learned by 
children in an English program as the focus is on learning in French. 
● During the first few years of the FI program, students may not develop the same level of English 
proficiency as their peers in an English program, however children should acquire these skills by 
the end of Grade 8.Families are encouraged to continue to read to their children in their first 
language. 
 
FI Accommodation Plan 
YRDSB’s FI Accommodation Plan provides long-term consistency and equity of access to all 
students in York Region and will enable YRDSB to continue to offer the FI program to all who wish 
to enrol. The FI program is offered in Dual Track or Single Track settings, in a variety of 
configurations. In order to meet community needs and optimize available space in our schools, a 

 



community's Grade 1-8 FI program may be provided over more than one school during the course 
of a student's FI education. Space requirements at some schools may mean that siblings are in 
different schools for primary dual track French Immersion programs due to differing grade 
structures. Like any of our schools across the Board, changes to school boundaries, and/or the 
accommodation model for the French Immersion program may need to be considered when new 
schools open, a school experiences enrolment growth, and program changes occur. This will allow 
flexibility in addressing community needs and the opportunity to use existing space in schools. 
More information is available on the Board’s website. Please note: Some of the FI accommodation 
plans will require facility modifications or the development of new schools and will require 
short-term transition plans that might include overflow while we work toward the long-term vision. 
Overflow refers to situations in which the Board directs students to attend a 
school other than their community school or optional program for a specific period of time, as 
defined in Policy #108. 
 
Information Sessions 
This year, our Information session for Grade 1 entry into the French Immersion program will take 
place in French Immersion schools on January 16, 2025 at 7 p.m.. Program locations and 
additional information is available on our website. If families are unable to attend the information 
session, they can hear about the French Immersion program on the Tune In YRDSB: French 
Immersion Podcast. 
 
Registration 
FI registration will begin on January 17, 2025. Parents or guardians of Year 2 Kindergarten students 
entering Grade 1 in 2024, and wishing to enrol in the FI Program, can email or call their home 
school office and indicate their intention to enrol. The home school will notify the French Immersion 
school, and the French Immersion school will contact families by phone or email to collect any 
necessary information. Families are asked to register by February 10, 2025. Registration during this 
period is not first come, first served. 
 
Late Registrations 
Late registrations are those submitted after February 10, 2025. Late registrations will be treated on 
a first-come, first-served basis and will be considered subsequent to registrations received during 
the registration period should overflow be necessary. 

 

 

 



 
 
 

 January 2025 
 

 🍲🥛🥞 The Breakfast Program is OPEN every day from 8:00 - 8:25 am 

Sunday Monday Tuesday Wednesday Thursday Friday Saturday 

    2 3 4 

5 
Birthday of 
Guru Gobind 
Singh Ji 

6 
Day 1 
 
 

7 
Christmas(Eastern) 
Day 2 
Pizza Day 🍕 

8 
Day 3 
Walk to School Wednesday 
Sushi Day🍣 

9 
Day 4 
Sub Day 🥪 

10 
Day 5 
Lunch Lady 

11 

12 13 
Day 1 

CAPC 9:30-11:30 

14 
Day 2 
Thai Pongal 
CAPC 9:30-11:30 
Pizza Day 🍕 

15 
Day 3 
Walk to School Wednesday 
Sushi Day🍣 

16 
Day 4 
CAPC 9:30-11:30 
Sub Day 🥪 
 

17 
PA Day 
No School 
Kindergarten 
Registration Starts 

18 

19 
World 
Religion Day 

20 
Day 5 
CAPC 9:30-11:30 

21 
Day 1 
Pizza Day 🍕 
CAPC 9:30-11:30 

22 
Day 2 
Walk to School Wednesday 
Sushi Day🍣 

23 
Day 3 
Sub Day 🥪 
CAPC 9:30-11:30 

24 
Day 4 

25 

26 27 
Day 5 
Holocaust 
Remembrance Day 
CAPC 9:30-11:30 

28 
Day 1 
Pizza Day 🍕 
CAPC 9:30-11:30 

29 
Lunar New Year 
Walk to School Wednesday 
Day 2 
Sushi Day🍣 

30 
Day 3 
Sub Day 🥪 
CAPC 9:30-11:30 

31 
PA Day 
No School 

 

📞Phone: (905) 470-2227 ​ ​ ✉️Email: aldergrove.ps@yrdsb.ca ​​ 📲Twitter: @aldergroveps 
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Mission 

APS 指导问: 
我是谁? 
你是谁? 

我们在一起是谁? 

 APS – 七个价值 
Citizenship 公民责任 
Empathy 同理心 
Inclusivity 包容 
Innovation 创新 
Relationships 关系 
Self-Awareness 自觉 
Optimism 乐观 
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来自办公室消息 

我们希望 2025 年对 Aldergrove 社区的家庭来说是一个良好的开端。开学的

第一周让学者们重新熟悉了学校的规则和要求。学者们每天都记得根据天气穿

衣。他们以积极的方式相互交流。新年是重新设定和关注目标的好时机。我们

在 Aldergrove 的重点是创造身份认同的空间，让学者、教职员工和家庭感到

自己很重要、有归属感，以便所有学生都能得到支持，实现学业卓越和幸福。 

我们感谢泰米尔人庆祝泰国丰收节，并希望我们的泰米尔家庭在 1 月 14 日

快乐地庆祝。 

随着第一学期即将结束，我们仍然致力于实现今年的学习目标。我们提醒所有

家长参与孩子的学校生活并支持他们设定可实现和可实现的目标的重要性。我

们期待在未来几个月内携手合作实现这些目标。教师和管理层都期待着你们继

续合作。 

Ms. Jessa   Mr. Pamayah 
校长 副校长

家庭资源
学年指南

黑人卓越中心

积极育儿研讨会

学生心理健康和成瘾通讯

学校时间表

上午 8:15 - 工作人员在外面值班 
上午 8:25 - 入校铃声 
上午 8:30 - 学习时段 
上午 10:10 - 10:40 休息 
上午 10:40 - 12:20 - 学习时段 
下午 12:20 - 1:20 午餐 
下午 1:20 -  3:00 学习时段 
下午 3:00 - 放学 

安全到校：请准时到校。如

果您的孩子迟到或缺席，请

通知学校办公室或使用

EDSBY 分享此信息。 



小学牙科筛查计划 
 
约克区公共卫生局已恢复学校牙科筛查计划。公共卫生工作人员将于 2025 年 1 月 13 日和 14 
日开始访问 Aldergrove。 
 
将在筛查时间临近时向家庭分发一封信。  

 
寒冷天气来了！ 
 
在此提醒您，所有学生都需要外出休息。请确保您的孩子穿着适合冬季天气的衣服。如果学生在白天被淋湿，

换洗衣服会很有帮助。请确保所有衣物都贴有您孩子的名字。我们的“失物招领”箱很快就会装满，物品经常

无人认领。请确保您的孩子有一双上学用的室内鞋。 
 
学生和家长应在结冰和积雪的路面和停车场上格外小心。为减少脚部受伤危险和潜在的滑倒和跌倒伤害，请执

行以下操作： 
• 上下车时，始终至少用一只手抓住把手或扶手，以便在开始滑倒时可以抓住自己。 
• 检查路面是否有障碍物或湿滑路面 
• 在结冰和积雪的路面上格外小心。路面可能打滑时，不要着急。 
• 迈小步，不要迈大步。 
• 双脚朝外（企鹅式）。 
• 转弯时要宽，不要急转弯。 
• 不要携带会阻碍视线的包裹。 
• 绕过有标记、有警戒线或看似危险的区域。不要抄近路越过雪堆。务必使用已清理好的路径。 
• 腾出一只手，以便可以使用楼梯（包括木制便携式楼梯）上的扶手。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

学校早餐  
早餐将于开学第一天（9 月 3 日星期二）上午 8 点在教职员休息室开始。请让您的孩子从前门进入，然后按照

指示牌前往教职员休息室。欢迎所有学者参加。  

注意：早餐俱乐部于上午 8 点准时开放。不可提早送孩子来。  
 
 

校巴环路安全 
司机不得将车辆停放在“Kiss-and-Ride”上下车接送区或校巴环路内，因为这会影响上

下车的安全。员工停车场已关闭，请勿使用。 
➢ 立即接送乘客 
➢ 请勿坐着等孩子 
➢ 请勿离开车辆 
➢ 此标志优先于任何“上下车接送”或非市政的任何指示 

 



Aldergrove 午餐计划 
 
Aldergrove 提供以下午餐计划： 
周二：披萨午餐，截止至 1 月 28 日。 
周三：寿司午餐，截止至 1 月 29 日。 
周四：潜艇三明治午餐，截止至 1 月 30 日。 
周五：Lunch Lady，在此订购。 
感谢您的支持。筹集的资金将用于资助学生旅游、学校科学家研讨会、作家访问等！      
 
第 2 学期 Aldergrove 午餐计划即将开始！您可以通过 schoolcashonline 购买这些午餐计划。 
周二：披萨午餐，2 月 4 日至 6 月 17 日。 
周三：寿司午餐，2 月 5 日至 6 月 18 日。 
周五：潜艇三明治午餐，2 月 6 日至 6 月 19 日。                                 

 

YRDSB Family Dashboard  家庭仪表板 
 
YRDSB 很高兴推出我们新的家庭仪表板。仪表板将为您提供安全的一站式访问与您孩子的教育相关的信息和

应用程序。它旨在让家庭更容易参与孩子的教育。在第一阶段，仪表板将包括分发成绩单时的安全访问以及指

向父母/监护人有用信息的链接。 
 
设置帐户前的重要说明： 

• 如果您希望使用不同的电子邮件，请在创建帐户前联系学校以更新您存档的电子邮件。YRDSB 电子邮

件地址（(@yrdsb.ca, @gapps.yrdsb.ca）将不被接受。 
• 每个帐户必须有一个唯一的电子邮件地址，如果您有一个共享的家庭地址，并且被多个联系人使用，

您将只能设置一个帐户。如果您想设置个人帐户，其中一个联系人需要联系学校并更新他们在学校存

档的电子邮件地址。 
• 只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓

名。 
• 密码长度至少为 8 个字符，最多为 256 个字符。需要以下四种字符中的三种：小写字母；大写字母、

数字 (0-9)；符号。 
• 显示名称是指创建帐户的父母/监护人。此名称不必与我们系统中的名称一致。 
• 如果您不确定孩子的学生编号，则它是您孩子在 Google 课堂上的学生登录名。 
• 您只需要一名学生的信息即可创建帐户。创建帐户后，只要您存档的电子邮件与您所有孩子的一样，

当您登录家庭仪表板时，您应该可以看到所有孩子的姓名。 
• 设置帐户后，您可以使用 family.yrdsb.ca 或家庭资源访问仪表板，该仪表板可在教育局网站或学校网

站的主页上找到。 
• 如果您忘记了密码 - 从登录屏幕，选择忘记密码以创建新密码。 

 
设置您的帐户 

• 访问 family.yrdsb.ca 设置您的帐户。 
• 单击电子邮件下的“没有帐户？创建一个”。 
• 在电子邮件字段中输入此电子邮件地址，然后单击下一步按钮。 
• 检查您的电子邮件，您将收到一封电子邮件，其中包含一个一次性代码，该代码将在 30 分钟内过期，

以确认您的身份。 
• 返回帐户创建屏幕并输入此代码。 
• 您的电子邮件验证通过后，系统会要求您创建密码、输入显示名称（父母/监护人姓名）并输入有关您

孩子或其中一个孩子的以下信息，以便进一步验证： 
1. 学生编号 
2. 学生生日 
3. 学生家庭住址邮政编码 



获取帮助 
更多信息、说明和常见问题解答可在教育局网站家庭仪表板帮助页面上找到。教育局网站上有一个翻译工具，

可将这些信息翻译成 80 多种语言。 
如需更多支持，您还可以发送电子邮件至：FamilyDashboardHelp@yrdsb.ca 

 
泰米尔文化遗产月 
 
2016 年 10 月 5 日，联邦议会通过了 M-24 号议案，正式宣布 1 月为加

拿大的泰米尔文化遗产月。泰米尔文化遗产月旨在庆祝泰米尔语言及其

文学的多样性，并强调泰米尔加拿大人充满活力的传统、历史、艺术和

文化。此外，它还旨在表彰泰米尔加拿大人在社会、文化、经济和政治

领域的关键领域做出的重大贡献。 
2025 年的一个社区主题是泰米尔文化遗产月：庆祝泰米尔艺术和艺术

家。同样重要的是 2025 年 1 月 14 日。根据泰米尔日历，2025 年 1 月 
14 日是“泰”月的开始。在这一天，泰米尔后裔庆祝泰米尔丰收节。泰

米尔丰收节是全球泰米尔人中最重要的、最广泛庆祝的节日。泰国丰收

节是感恩上一年的祝福和展望新年的节日。Aldergrove P.S. 的教职员工

和学者们期待与泰米尔社区一起庆祝泰米尔文化传统月。 
 

 
幼儿园新生注册 
 
您的孩子在 2025 年是否将满 4 岁或 5 岁？记在日历上。幼儿园注册将于 1 月 17 日开放。我们很高兴欢迎您

的小学习者进入我们的学校和 YRDSB 社区。以下是您需要了解的所有信息： 
 
如何注册 
有多种方式可以为您的孩子注册： 

• 在线 - 家庭可以在 www.yrdsb.ca/kindergarten 访问在线幼儿园注册信息。建议家庭使用笔记本电脑或

电脑而不是电话来完成此注册。现有家庭也可以在家庭仪表板中找到计划注册链接。 
• 通过电子邮件 - 家庭可以在 www.yrdsb.ca/kindergarten 下载小学报名表，并将填写好的表格通过电子

邮件发送到他们的学校电子邮件地址。电子邮件地址可在学校网站上找到。 
• 通过电话 - 家庭可以通过电话收集所需信息，请求支持代表他们填写注册表。如果需要，家庭可以在

通话过程中请求口译员。请致电当地学校。 
• 亲自到校 - 家庭可以前往学校办公室递交或填写注册表。 

申完成申请后，学校将与您联系，预约审查和核实所需文件。 
 
幼儿园的期望 
我们的幼儿园课程充满关爱和热情，孩子们通过探索、游戏和探究来学习。您的孩子将参与支持早期读写能

力、数学、批判性思维、社交技能等的活动。 
 
访问 www.yrdsb.ca/kindergarten 听取学生和教育工作者的意见，并了解有关我们的课程、常规、注册等的更

多信息。 
 
我们期待着欢迎新学生和家庭来到学校。 
  

 
 
 



2025/2026 法语浸入式课程信息之夜和注册流程 
 
法语浸入式课程 (FI) 注册将于 2025 年 1 月 17 日开始，因此，我们希望借此机会分享最新信息。FI 信息之夜

将于 2025 年 1 月 16 日晚上 7 点举行。请访问 FSL 页面以获取有关信息之夜和 FI 注册的更多信息。 
 
一年级法语浸入式课程 (FI) 信息会议和注册 
 
什么是法语浸入式课程？ 

• 为学生提供提高法语水平的机会。 
• 学生接受精通法语的老师的法语教学。 
• 从一年级开始，专为母语不是法语的儿童设计。 
• 在一年级、二年级和三年级，所有科目都用法语授课。从四年级开始，法语和英语的教学时间均等分

配。 
• 该计划在中学继续进行。 
• 中学学生必须获得至少 10 个法语浸入式课程学分，才能在毕业时获得法语浸入式课程证书。 

重要注意事项 
• 1 年级是 YRDSB 进入法语浸入式课程的唯一切入点。 
• 与父母/监护人的沟通以英语进行，包括但不限于成绩单、简报和家长与教师面谈。 
• 在 1 年级的头几个月，孩子们可能无法获得与英语课程中的孩子相同的技能，因为重点是学习法语。 
• 在 FI 课程的头几年，学生的英语水平可能不会与英语课程中的同龄人相同，但孩子们应该在 8 年级结

束时掌握这些技能。鼓励家庭继续用他们的母语给孩子读书。 
 
FI 调适计划 
YRDSB 的 FI 调适计划为约克地区的所有学生提供长期一致和公平的机会，并将使 YRDSB 能够继续向所有希

望入学的人提供 FI 课程。 FI 课程以双轨制或单轨制形式提供，配置多种多样。为了满足社区需求并优化学校

的可用空间，社区的 1-8 年级 FI 课程可能在学生接受 FI 教育期间在多所学校提供。由于年级结构不同，一些

学校的空间要求可能意味着兄弟姐妹在不同的学校接受小学双轨制法语浸入式课程。与我们委员会的所有学校

一样，当新学校开办、学校招生人数增加以及课程发生变化时，可能需要考虑更改学校边界和/或法语浸入式

课程的住宿模式。这将为满足社区需求提供灵活性，并有机会使用学校现有的空间。更多信息请访问委员会网

站。请注意：一些 FI 调适计划将需要设施改造或新学校的开发，并且需要短期过渡计划，其中可能包括在我

们努力实现长期愿景的同时超员。超额是指教育局指示学生在特定时期内就读社区学校或选修课程以外的学校

的情况，如政策 #108 中定义。 
 
信息发布会 
今年，我们为将上 1 年级学生参加法语浸入式课程举办的信息发布会将于 2025 年 1 月 16 日晚上 7 点在

法语浸入式学校举行-Coppard Glen PS:131 Coppard Ave., Markham ON L3S 2T5。如果家庭无法参加信

息发布会，他们可以在 Tune In YRDSB：法语浸入式播客上了解法语浸入式课程。 
 
注册 
FI 注册将于 2025 年 1 月 17 日开始。2024 年进入 1 年级并希望参加 FI 课程的 2 年级幼儿园学生的父母或监

护人可以通过电子邮件或电话联系其所在学校办公室并表明他们报名的意图。所在学校将通知法语浸入式学

校，法语浸入式学校将通过电话或电子邮件联系家庭以收集任何必要的信息。请各家庭在 2025 年 2 月 10 日
前注册。在此期间注册并非先到先得。 
 
延迟注册 
延迟注册是指 2025 年 2 月 10 日后提交的注册。延迟注册将按先到先得的原则处理，如果需要超额注册，将

在注册期间收到注册后再考虑。 
 

 


